
O resoluciji družbenega plana
mesta Ljubljana

Predsedstvo občinske konferencce SZDL je na 3. seji 1. febmarja
med drugim obravnavalo tudi po>ročilo o uresničevanju resolucije
družbenega plana mesta Ljubljama v lanskem letu in predlagano
resolucijo o politiki družbenega pilana mesta Ljubljana v letošnjem
letu.

Predhodno sta ti dve gradivi cobravnavala tudi svet za razvojna
vprašanja in družbenoekonomske odnose predsedstva in koordina-
cijski odbor za družbene dejavnos;ti.

Svet za razvojna vprašanja me- hodkovne uspešnosti, tako da re-
ni, da je resolucija mesta Ljublja-
na optimistično naravnana, ven-
dar pa številčni pokazatelji prete-
klega leta kažejcf na velik upad
industrijske proizvodnje in do-

solucijske opredelitve v bistvu po-
menijo samoohranitev obstoječe-
ga stanja. Svet meni, da moramo
resolucijske usmeritve realizirati,
da ne bo prizadet družbeni stan-

dard.
Svet podpira opredelitve Go-

spodarske zbornice Jugoslavije in
Slovenije, ki pravijo, da je treba
zagotoviti izvoznikom določeni
delež deviznih sredstev za nemo-
teno proizvodnjo za izvoz, kar je
en vidik ekonomske stimulacije
izvoznikom, drugi vidik pa je pra-
vočasno reguliranje plačil doma-
čih spodbud izvoznikom na.kon-
vertibilno tržišče.

Glede na to, da je ZK že pred
leti vodila akcijo v smeri opiranja
na lastne sile in na ta način spod-
budila razmišljanja o prestruktu-
riranju gospodarstva, svet meni,
da mora izvršni svet ugotoviti, ka-
ko daleč smo s prestrukturira-
njem, predvsem v smeri uvajanja
novih tehnologij in proizvodov,
ne pa na račun ustvarjanja tehno-
loških in ekonomskih viškov de-
lovne sile.

Usmerjenost v varovanje okolja
nas mora voditi pri ocenjevanju
investicijske dejavnosti tudi
v smeri strokovne analize ekolo-
ških obremenitev, ob tem pa se
moramo izogibati voluntaristič-
nim mnenjem o varovanju okolja.

Koordinacijski odbor za druž-
bene dejavnosti pa se je zavzel, da
je treba v skupščini SR Slovenije
sprožiii vprašanje novih investicij
v osnovnem šolstvu, kajti v Ljub-

ljani je vse več odprtih vprašanj
osnovnih šol, že tudi tistih, ki so
bile zgrajene s samoprispevkom.
Še bolj pa je odprto vprašanje iz-
gradnje novih šol - kot denimo
v Novih Fužinah in podobno. Za-
to se moramo zavzemati, da se
omogoči izgradnja novih osnov-
nih šol, kar je ustavna pravica in
dolžnost temeljnih družbenopoli-
ličnih skupnosti in prispevka iz
osebnega dohodka, ki gre za os-
novne šole. *J

Tudi delegati in delegacije sa-
moupravnih interesnih skupnosti
kot tudi družbenopolitičnih skup-
nosti občin in mesta se morajo ta
čas zavzeti, da vsi tisti, ki še niso
podpisali samoupravnega spora-
zuma za odvajanje 0,5% iz pri-
hodka za objekte družbenega
standarda v Ljubljani, storijo to
zdaj ob razpravljanju o zaključnih
računih v OZD. Vse tiste, ki pa
so že podpisaii samoupravni spo-
razum in ne plačujejo, pa je treba
pozvati, da to store. Posebej bi se
morali zavzeti, da bi v ospredje
dali tudi aktualno vprašanje iz-
gradnje telovadnic tako pri osnov-
nih kot srednjih šolah v Ljublja-
ni, kajti to ima že tudi hude posie-
dice pri rasti mladega rodu, na
kar opozarjajo zdravstveni delav-
ci.


